

The Broken Stout - Press release

Birth date : 1st april 2022

Genres : Rock, Folk

Members : Simon Dujardin (guitar and vocals), Victor de Thier (guitar and vocals), Adrien Debouche (saxophone, piano), Thomas Tillon (drum)

Website : www.thebrokenstout.com

Contact : thebrokenstout@gmail.com / +32 470 66 93 90

Social networks : [Facebook](#) [Instagram](#) [Spotify](#)

SHORT BIO

EN :

The Broken Stout is a self-produced band from Ciney, Belgium, evolving into a Rock-folk genre. After dozen of concerts and the release of their first EP during the summer 2023, they're continuing their journey and getting ready to unveil a new EP in 2025. The first single of this new EP, "Cold Wood", is waited on the 21th of february. They built their "show band" reputation from close relationship with the audience and good vibe. Now is the time to offer a new experience.

FR :

The Broken Stout est un groupe autoproduit originaire de Ciney, en Belgique, évoluant dans un genre Rock-Folk. Après des dizaines de concerts et la sortie de leur premier EP durant l'été 2023, ils poursuivent leur chemin et se préparent à dévoiler un nouvel EP en 2025. Le premier single de ce nouvel EP, « Cold Wood » est attendu le 21 février. Ils ont construit leur réputation de "show band" grâce à une relation étroite avec le public et une bonne ambiance. Il est maintenant temps d'offrir une nouvelle expérience.

